
 

 

Utvecklingssamtal    28.2.2018 

 

Närvarande: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom, ordförande för stadsstyrelsen Mia Heijnsbroek-Wirén, vice 

ordförande Arja Isotalo, vice ordförande Juha Karvonen 

 

I enlighet med det som avtalas i stadsdirektörsavtalat förde vi ett utvecklingssamtal stadsdirektören och 

presidiet emellan. Vid detta utvecklingssamtal kom vi överens om tyngdpunkterna och målsättningen för 

2018. Såsom överenskommits ställer vi dock inte upp några omfattande mål för det första året. Vi 

diskuterade också om arbetsprestation och aktuella ärenden. Jan D. Oker-Blom har varit stadsdirektör för 

Lovisa stad i tre månader. 

 

Om tyngdpunkterna och målsättningen för 2018 kom vi överens det följande: 

 Den första och viktigaste tyngdpunkten ligger på att färdigställa organisationsreformen. 

Stadsdirektören kommer under våren att lägga fram sitt förslag till ny organisationsstruktur. 

Besluten om den nya organisationen fattas före sommarpausen. Det egentliga verkställandet sker 

under hösten och den nya organisationsstrukturen träder i kraft i januari 2019. 

 

 Stadsdirektören ser alla insatser som förbättrar den näringspolitiska verksamheten som viktiga. Han 

eftersträvar att få växande nya företag till Lovisa och i och med dessa fler arbetsplatser. 

 

 Personalledning och främjande av arbetshälsa utgör också tyngdpunkter. 

 

Vi framlägger stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige dessa tyngdpunkter och denna målsättning för 

kännedom och fogar denna rapport som bilaga till direktörsavtalet. 

 

Lovisa 28.2.2018 

 

 

Mia Heijnsbroek-Wirén   Jan D. Oker-Blom 

 

 

Arja Isotalo    Juha Karvonen 


